
 
 

 
Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

prisotnost SLS na strani spletne skupnosti Facebook smo razširili še s stranjo za oboževalce SLS.  



 
Vabimo vas torej, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 8. 3. DO 15. 
3. 2010 
 
Ponedeljek, 8. marec 2010: 

▪ mednarodni dan žena 
▪ ob 9. uri nadaljevanje 14. redne seje Državnega zbora RS  
▪ ob 11. uri čajanka SLS ob mednarodnem dnevu žena z naslovom »Vloga žena v družini, karieri in 

družbi v času zaostrenih ekonomsko-socialnih razmer v Sloveniji« (več informacij v priloženem 
vabilu) 

 
Torek, 9. marec 2010: 

▪ ob 8. uri kolegij predsednika SLS v prostorih Glavnega tajništva SLS, Beethovnova 4, Ljubljana 
▪ ob 10. uri seja Poslanske skupine SLS 
▪ ob 13. uri 6. redna seja Parlamentarne skupine GLOBE Slovenija, član Izvršilnega odbora je vodja 

PS SLS Jakob Presečnik 
▪ ob 14. uri 15. redna seja Odbora DZ RS za kulturo, šolstvo, šport in mladino, katerega član je 

poslanec SLS Janez Ribič 
▪ ob 14. uri 2. nadaljevanje 10. nujne seje Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni 

razvoj, katerega član je poslanec SLS Franc Bogovič 
▪ ob 14. uri 26. seja Komisije DS RS za gospodarstvo, obrt, turizem in finance, katere član je 

državni svetnik SLS Peter Vrisk 
▪ ob 17. uri 2. nadaljevanje 4. nujne seje Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, 

katerega član je poslanec SLS Franc Bogovič 
▪ ob 17. uri sestanek Strokovno-operativnega odbora SLS za kulturo v prostorih Glavnega tajništva 

SLS, Beethovnova 4, Ljubljana 
▪ ob 18. uri sestanek Strokovno-operativnega odbora SLS za delo, družino in socialo v prostorih 

Glavnega tajništva SLS, Beethovnova 4, Ljubljana 
▪ ob 19. uri čajanka SLS na temo Družinskega zakonika v Domžalskem domu v Domžalah 

 
Sreda, 10. marec 2010:  

▪ ob 9. uri 15. redne seje Odbora DZ RS za finance in monetarno politiko, katerega podpredsednik 
je namestnik vodje PS SLS mag. Radovan Žerjav 

▪ ob 9. uri 19. redne seje Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS Franc 
Bogovič 

▪ ob 14. uri 9. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
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▪ ob 14. uri 43. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik 
je državni svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 

▪ ob 19. uri redni občni zbor OO SLS Videm Dobrepolje in čajanka SLS na temo Družinskega 
zakonika v sejni sobi Občine Dobrepolje v Dobrepolju 

 
Četrtek, 11 marec 2010:  

▪ ob 8. uri 8. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti zaradi 
suma klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo 
Gregorja Golobiča, katere član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

▪ ob 10. uri 11. redna seja Komisije DZ RS za narodni skupnosti, katere član je namestnik vodje PS 
SLS mag. Radovan Žerjav 

▪ ob 13. uri delovni posvet o predlogu Zakona o dolgotrajni oskrbi in zavarovanju za dolgotrajno 
oskrbo v Državnem svetu RS 

▪ ob 14. uri 14. redna seja Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega 
član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

▪ ob 16. uri 16. nujna seja Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega 
član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

▪ ob 16. uri 9. redna seja Odbora DZ RS za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
▪ ob 16. uri občni zbor OO SLS Bohinj 
▪ ob 18. uri delovno srečanje predstavnikov RO SLS Gorenjska in Zgornja Gorenjska s 

predsednikom SLS mag. Radovanom Žerjavom v prostorih nad Občino Železniki v Železnikih 
▪ ob 20. uri letni občni zbor OO SLS Žiri 

 
Petek, 12. marec 2010:  

▪ ob 8.30 uri 11. nujna seja Odbora DZ RS za zdravstvo, katerega član je vodja PS SLS Jakob 
Presečnik 

▪ ob 10. uri 20. redna seja Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS Franc 
Bogovič, v Medpodjetniškem izobraževalnem centru v Velenju 

▪ ob 10. uri 50. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS 
Jakob Presečnik 

▪ ob 18. uri čajanka SLS na temo Družinskega zakonika v dvorani Konjičanka v Slovenskih 
Konjicah 

▪ ob 19. uri letni občni zbor OO SLS Sveti Jurij ob Ščavnici v Vinarstvu Kolmanič na Rožičkem Vrhu 
 
Nedelja, 14. marec 2010:  

▪ ob 11. uri letni občni zbor OO SLS Mežica 

 
SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
TEMATSKA ČAJANKA SLS OB 8. MARCU, MEDNARODNEM DNEVU ŽENA 

Podpredsednica Glavnega odbora SLS Darinka Mravljak: »Ženske v politiki naj ohranijo svojo žensko 
energijo in naj je ne zamenjujejo za moško«. 

 
SLS je danes 
organizirala tematsko 
čajanko, posvečeno 8. 
marcu, mednarodnem 
dnevu žena. Gostje na 
čajanki: Darinka 

Mravljak, 
podpredsednica 

Glavnega odbora SLS, 
mama in samostojna 
podjetnica, Maja 

Erbežnik, 
podpredsednica MO SLS 
Ljubljana, mama in 
študentka, Janez Žagar, 



predsednik MO SLS Ljubljana, oče in nekdanji ljubljanski mestni  svetnik ter mag. Radovan Žerjav, 
predsednik SLS, oče in poslancem SLS v Državnem zboru RS, so govorili o vlogi žena v družini, karieri in 
družbi, tudi v današnjem času, času zaostrenih ekonomsko socialnih razmer v Sloveniji in po svetu. 
Zakonska ureditev o enakopravnosti obeh spolov ni več vprašljiva. Na čajanki SLS so gostje izrazili 
zaskrbljenost, da kljub večnemu popravljanju zakonodaje v prid enakopravnosti in spodbudam za enake 
možnosti statistični podatki še vedno kažejo nekoliko drugačno sliko v smeri boljšega položaja moškega 
spola, saj v praksi tudi vsa pravno-formalna zakonodaja ne omogoča enakega položaja. Povprečna 
ženska je tako vedno pogosteje samohranilka in večkrat kot moški živi pod pragom revščine, ima v 
povprečju za 80 evrov nižjo plačo, oz. dosega samo 93 % povprečne mesečne bruto plače moških, kljub 
temu, da so ženske po izobrazbi že prehitele moški spol (ta odstotek se v zadnjih sedmih letih ni 
spremenil). Ženske v Sloveniji prednjačijo na zavodu za zaposlovanje in pogosteje živijo pod pragom 
tveganja revščine. Zasedajo nizek delež vodstvenih položajev in se veliko manj odločajo za ustanavljanje 
novih podjetij. Ključne težave pri tem so, da kljub ustrezno naravnani zakonodaji zapostavljamo druge 
vidike, ki spremljajo ženski spol. Ženske v Sloveniji ostajajo nosilke družinskega življenja, vzgoje otrok, 
kljub zaposlitvi opravljajo večji del gospodinjskih opravil. Kljub vsem nadomestilom in zakonodajnim 
postopkom podjetja ocenjujejo, da je na koncu koncev z moškim spolom »manj težav«, zato jim bolj ali 
manj zavedno dajejo prednost pri zaposlovanju. Vse to se izkazuje v prisotnosti žensk v slovenskem 
političnem delovanju. S samo 14,44 odstotka žensk v slovenskem parlamentu se uvrščamo na sam rep 
evropskega povprečja. Tudi lokalna raven ne kaže boljših rezultatov. 
Podpredsednica Glavnega odbora SLS Darinka Mravljak je uvodoma dejala, da ji razprave okrog 8. marca 
in enakopravnosti žena povzročajo določeno nelagodje, saj okoli tega dne v letu o tem pišejo vsi mediji, 
razpravljajo mnogi sociologi, antropologi, politiki in drugi, ko pa je mednarodni dan žena mimo, razprave 
potihnejo in večina razpravljavcev si potem privošči »mirno vest«, saj so vendar z razpravo pokazali, kako 
se zavzemajo za ekonomsko, politično in socialno enakopravnost in dosežkov žensk. »Tudi sama bi lahko 
danes tako dramatizirala, a to ne bom storila. Kajti že dolgo se ne počutim več neenakopravno, je dejala 
in poudarila, da jo je 17 let dela v gospodarstvu in podjetništvu, politiki in vmes tudi opravljanje 
materinske in družinske vloge naučilo, da je vse v njej in ničesar izven nje ter je že davno prenehala igrati 
žensko z moškimi metodami, kot so tekmovalnost, navidezna neobčutljivost, hladnost itd. Današnja 
družba je po njenih besedah družba moške energije, zaradi česar je zelo malo sočutja v družbi. To se kaže 
tudi pri vzgoji otrok, ki se jih vzgaja za zmagovalce, a na tej poti mnogi otroci omahnejo, potem pa 
postanejo žalostni, jezni in sovražni. In s tem družba postaja težka. »Nehajmo misliti na borbo, dajmo 
misliti na mir,« je v zvezi z (ne)enakopravnostjo žensk v primerjavi z moškimi pozvala Mravljakova in 
dodala: »spremeniti se morajo celotni vzorci miselnost v družbi, vanjo pa moramo vnesti več intuicije, 
tolerance in socialne sprejetosti, kar ženske zagovarjamo«. Mravljakova je še povedala, da se moramo pri 
samo-spraševanju, zakaj je v politiki še vedno premalo žensk, tudi vprašati, zakaj ženske ob vstopu v 
politiko takoj prevzamejo princip agresivne moške tekmovalnosti? Prevzemanje tega moškega 
političnega principa s strani žensk v politiki je po njenem mnenju tudi razlog, zakaj ženske same na 
volitvah tudi ne volijo žensk. »Od žensk v politiki praviloma pričakujemo žensko energijo, a ker večina 
začne delovati moško, jih na volitvah ne volimo«, je še dejala Darinka Mravljak.  
Darinka Mravljak je tudi predstavila pobudo za praznik – dan spoštljivosti, dan, ko bi vsi bili spoštljivi drug 
do drugega, ko bi mediji spoštljivo poročali, ko bi politiki spoštljivo komunicirali med seboj in ko bi učenci 
bili spoštljivejši do učiteljev in obratno ter ko bi se vse institucije in gospodarske organizacije spoštljivo 
obnašale druga do druge, do svojih zaposlenih in do strank.  
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je izrazil prepričanje, da visoka politika v Sloveniji potrebuje več 
žensk, prav tako pa bi v Sloveniji lahko imeli tudi predsednico države ali predsednico vlade. Zaradi teh 
razlogov SLS spodbuja naknadne ukrepe, ki bi tudi praktično spodbudili večjo vlogo žensk v vseh 
družbenih segmentih. Po Žerjavovih besedah je treba v družbi spodbuditi vzpostavitev partnerstva 
ženskega in moškega spola na področju odločanja, načrtovanja in političnih odločitev o skupni 
prihodnosti, kar bo sledilo boljšim razmeram v smisli enakopravnosti na trgu dela. Ker je v naši družbi 
glavno breme skrbi za družino in gospodinjstvo še vedno na ženskah, zato so v primerjavi z moškimi na 
trgu dela manj konkurenčne kljub enakim ali celo boljšim strokovnim kvalifikacijam, je predsednik SLS 
mag. Radovan Žerjav poudaril, da se SLS zavzema za pozitivno diskriminacijo žensk, ki bi imela posledico 
v povečevanju števila kandidatk na volitvah in pripeljala do večjih možnosti za izvolitev. SLS bo podpirala 
večjo skrb za javno podobo in promocijo žensk v visoki politiki, tako na državni kot lokalni ravni, je 
povedal predsednik SLS mag. Radovan Žerjav, in ob tem nadaljeval: »da bo SLS na letošnjih lokalnih 
volitvah poskušala ustoličiti tudi čim več županj«. 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je zbranim predstavil tudi svojo Poslanico ob 8. marcu, 
mednarodnem dnevu žena ter pozval k izboljšanju preprečevanja nasilja nad ženskami, ki mora postati 
pravočasno in predvsem bolj učinkovito, saj se prepogosto dogaja, da se policija na prvi klic s prijavo 
navadno ne odzove z največjo možno mero ustrezne skrbi za žrtev in za preprečitev nadaljnjega nasilja. 



»Od prvega klica s prijavo do drugega pa se žal že marsikaj hudega lahko zgodi, zato je prav, da pristojne 
institucije ukrepajo takoj in celovito že ob prvi prijavi nasilja«, je dejal mag. Žerjav.  
Podpredsednica MO SLS Ljubljana Maja Erbežnik je kot mama, absolventka in mlada ženska v politiki 
predstavila svoje izkušnje: »Ko kot dekle začneš delovati v politiki, se moraš dokazovati in tudi dokazovati, 
da imaš ideje in da želiš kaj spremeniti. A v MO SLS Ljubljana imam srečo – tu me upoštevajo.« Po njenih 
besedah je vendarle v mladih letih, ko še ni vse ustaljeno, kar se tiče kariere in službe, materinstvo kar 
naporno in kdaj tudi ovira za širše družbeno udejstvovanje. »A se vse da, še posebej, če so tudi profesorji 
zelo razumevajoči in prilagodljivi,« je dejala Erbežnikova in ocenila, da dandanes očetje, predvsem mladi, 
precej bolj pomagajo svojim partnerkam pri vzgoji in varstvu otrok. 
»Če je nekaj časa današnji praznik – 8. marec - imel negativni prizvok, pa je sedaj spet našel svoje pravo 
mesto in je prav, da ga imamo,« je povedal predsednik MO SLS Ljubljana Janez Žagar. Ob tem prazniku je 
poudariti tudi dejstvo, da je veliko žensk, ki so v svojem poklicu zadovoljne, in niti ne želijo zasesti vodilnih 
položajev v politiki in gospodarstvu, saj so srečne v svojih poklicih, pa čeprav morda niso tako 
izpostavljene. »Obenem pa tudi opažam, da se v poklicih, kjer se sicer tradicionalno udejstvujejo ženske, 
pojavlja vse več moški, kar je pozitivno,« je še dejal Žagar in  izpostavil tudi idejo, da bi bilo ženskam 
priznano eno leto delovne dobe za vsakega otroka. 
 
POSLANICA PREDSEDNIKA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA OB 8. MARCU, MEDNARODNEM DNEVU ŽENA 

 
Nesporno dejstvo je, da neugodne gospodarske razmere na preizkušnjo postavijo 
tudi temeljno celico družbe – družino. Zaostrena situacija povzroča stresne 
razmere v medsebojnih odnosih, o čemer priča tudi statistika. Prav zato je zelo 
pomembno, da v teh časih ne pozabimo na najšibkejše, tiste, ki jih vseeno lahko 
zaščitimo preko ustreznih institucij. Letošnji mednarodni dan žena je 
osredotočen tudi na preprečevanje nasilja nad ženskami in vsemi šibkejšimi, ki 
nimajo možnosti, da se branijo sami. V Slovenski ljudski stranki ne mislimo 
obračati glave stran od te problematike in zelo odobravamo dosedanja odprtja 
mnogih varnih hiš, kriznih centrov, materinskih domov in podobnih kotičkov, 
kamor se lahko zatečejo žrtve nasilja. Poleg tega pa smo trdno prepričani, da se 
veliko še da postoriti na področju kazenskega pregona nasilnežev. Vse 
prevečkrat se namreč zgodi, da morajo po spletu okoliščin žrtve nasilja prestati 
celo več neljubih dogodkov, preden ustrezne institucije posežejo vmes. 

Pomembno je, da že kot družba obsodimo vsakršno nasilje in ga pod nobenimi pogoji ne poskušamo 
opravičevati ali tolerirati. Storilec bi se moral jasno zavedati, da bo vsakršno nasilje ne samo strogo 
sankcionirano s strani države, temveč da bo to obsodila tudi vsa njegova okolica. SLS se bo zato 
zavzemala za zakonsko ureditev, ki bi vsakršno fizično nasilje, ugotovljeno s strani organov pregona, 
opredelila kot kaznivo dejanje, ne glede na to, ali si žrtev to želi prijaviti ali ne. Kajti vse prevečkrat se 
zgodi, da jo zaradi žrtvinega strahu pred prihodnjimi posledicami nasilneži odnesejo brez kazni. 
Ob dnevu žena v SLS tudi izražamo zaskrbljenost nad padcem osnovnih vrednot naše družbe. Večkrat 
poslušamo obtožbe, še posebno ob polemikah okoli novega predloga Družinskega zakonika, da smo 
pretirano konzervativni, celo staromodni in zaostali za razvojem svetovnih nazorov. Pa vendar se je v svetu 
trend obrnil drugače. Evropska ljudska stranka (EPP), katere članica je tudi SLS, je v zadnjih letih postala 
največja skupina v Evropskem parlamentu, in je tudi sicer največja politična organizacija na našem 
kontinentu. Tudi na lanskih evropskih volitvah so dobili mandat za vodenje Evropske unije, čeprav njihova 
politika temelji na krščanskih načelih, moralnih vrednotah in posluhu do sočloveka. V Evropo se vrača 
tradicionalnost, krščanska misel in družinska politika, v gospodarsko sfero pa socialno - tržni gospodarski 
model, ki temelji na solidarnosti. Zato si lahko v SLS upravičeno želimo, da v Sloveniji ne bomo predolgo 
capljali zadaj in iskali to sedanjo evropsko misel. V SLS si namreč želimo, da naša mlada, komaj 
dvajsetletna demokracija ne bi bila ves čas na preizkušnji, ko prihaja do vedno večjega razslojevanja in se 
večkrat nostalgijo do preteklosti zlorablja samo v politične namene, kajti naša pot vodi naprej. 
Prav te temeljne vrednote, narodno zavest, željo po obstanku naroda, nam preko družinske vzgoje 
vgrajujejo naše matere in žene, in zato je prav, da se jih spomnimo na zgodovinsko uveljavljen dan, kot  je 
osmi marec. V naši družbi namreč ženske prevzemajo glavno breme skrbi za družino in gospodinjstvo, to 
pa jih na trgu delovne sile postavlja v podrejen položaj, zato so v primerjavi z moškimi na trgu dela manj 
konkurenčne, kljub enakim ali celo boljšim kvalifikacijam. Kljub vsem zakonom o enakopravnosti in 
enakih možnostih obeh spolov jih njihova vloga skrbnih mater, pozornih žena in domačih gospodinj 
naravno postavlja v neenakopraven položaj. Zato se bo SLS tudi nadalje zavzemala za širšo razpravo in 
pozitivno diskriminacijo žensk z vidika njihovega udejstvovanja tako na trgu dela kot v političnem 
delovanju.  
V SLS zato ostajamo pri skrbi za javno podobo in promocijo žensk v visoki politiki tako na državnem kot 
lokalnem nivoju in jim po najboljših močeh želimo omogočiti delovanje v stranki. Kot predsednik SLS 



pričakujem in spodbujam večje udejstvovanje žensk že na letošnjih lokalnih volitvah, ne samo na 
svetniških listah, temveč tudi kot kandidatk za županje. Podobno prakso pa pričakujemo tudi od drugih 
političnih strank, kar je tudi v skladu z Zakonom o enakih možnostih. SLS bo podpirala tudi bolj aktivno 
politiko izobraževanja žensk za delo tako v politiki kot na vodilnih delovnih mestih. Kajti šele, ko bodo 
ženske same dejansko tudi prisotne na odgovornih mestih, kjer bodo lahko oblikovale zakonodajo in 
pogoje, za katere menijo, da jim omogočajo enake možnosti, bomo lahko govorili tudi o dejanski 
enakopravnosti in enakosti spolov. 

 
mag. Radovan Žerjav  
predsednik SLS 
 
SLS: ALI MINISTER ZA KMETIJSTVO DR. MILAN POGAČNIK NAMENOMA ZAVLAČUJE Z DOPOLNITVIJO 
ODGOVORA, DA BI SE RAZPRAVA O NJEGOVI INTERPELACIJI ZAVLEKLA NA APRILSKO SEJO DRŽAVNEGA 
ZBORA RS? 
 
V SLS smo 12. februarja 2010 vložili interpelacijo zoper kmetijskega ministra dr. Milana Pogačnika. 
Minister Pogačnik je v 11 dneh uspel pripraviti odgovor na interpelacijo, katerega je vlada obravnavala na 
svoji seji 25. februarja. Od tega dne je minilo že nadaljnjih 11 dni in minister dr. Pogačnik očitno v tem 
času še ni uspel dopolniti odgovora na interpelacijo, kot je to zahtevala vlada ob obravnavi in potrditvi 
ministrovega odgovora na interpelacijo dne 25. februarja 2010.  Glede na določbe Poslovnika Državnega 
zbora RS, ki določajo, da morajo poslanci dobiti odgovor na interpelacijo najkasneje 15 dni pred 
obravnavo na seji Državnega zbora RS, je vse bolj očitno, da kmetijski minister dr. Milan Pogačnik z 
dopolnitvijo odgovora odlaša iz preračunljivega razloga, da bi se obravnava te interpelacije časovno čim 
bolj zavlekla. Namreč, če poslanci najkasneje jutri, v torek, 9. marca, ne bodo prejeli odgovora ministra na 
interpelacijo, razprave o interpelaciji ne bo možno obravnavati na marčevski seji Državnega zbora RS, ki 
se prične 24. marca 2010, ampak šele mesec dni kasneje, to je na aprilski seji Državnega zbora RS s 
pričetkom 19. aprila 2010. 
Nenavadno je, da je minister celoten odgovor na interpelacijo uspel pripraviti v 11 dneh po njeni vložitvi v 
Državni zbor RS, za dopolnitev sicer že potrjenega odgovora s strani Vlade RS pa potrebuje več časa kot za 
odgovor na celotno interpelacijo. Več kot očitno je, da je v ozadju zopet ministrova preračunljivost, saj si z 
obravnavo interpelacije na aprilski seji Državnega zbora RS (po 19. aprilu) kupuje dodaten čas, ko bo 
verjetno javni pritisk že nekoliko popustil, po drugi strani pa bo posledično na isti seji obravnavana tudi 
interpelacija zoper ministrico za notranje zadeve Katarino Kresal, kar ministru očitno daje dodatno 
upanje, da bi s političnimi kupčijami lahko obdržal celo kožo. 
SLS od predsednika Vlade RS Boruta Pahorja pričakuje, da bo naredil vse, kot je obljubil, da bodo vsi 
odgovori in informacije v zvezi s postopkom vrnitve bulmastifov lastniku na voljo javnosti čim prej, kot 
tudi, da bo kmetijski minister dr. Milan Pogačnik podal svoje odgovore, ki jih je Vlada RS potrdila že 
februarja, Državnemu zboru RS že na marčevski seji. 
 
NOVA DEJSTVA MINISTRA DR. POGAČNIKA POSTAVLJAJO NA LAŽ IN POTRJUJEJO TRDITVE SLS O 
NEPRAVILNEM IN NEZAKONITEM VODENJU POSTOPKA VRAČILA NEVARNIH BULMASTIFOV LASTNIKU 
 
Laž za lažjo – so to novi standardi etike aktualne Vlade RS? 

Trditve in zatrjevanja ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dr. Milana Pogačnika, da je 
ministrstvo korektno in v skladu z zakonom sestavilo neodvisno strokovno komisijo izvedencev, se z 
novimi dejstvi ponovno izkazujejo za lažna. Po razkritju v enem izmed medijev, da je članica, po 
ministrovih besedah »neodvisne in strokovne« komisije, ki je po navodilu ministra in ministrovih 
pooblaščencih vodila postopek vrnitve bulmastifov lastniku, Alenka Černe, leta 2006 v imenu vzrejne 
komisije za molose na željo lastnika psov opravila njihov vzrejni pregled in jim podelila vzrejno dovoljenje, 
je več kot očitno, da to ne drži. Po enakih kriterijih, zaradi katerih je bil iz te »neodvisne« komisije izločen 
Vlado Gerbec, in katere na 8. strani svojega Poročila navaja minister za kmetijstvo dr. Milan Pogačnik 
(192. člen ZUP v povezavi z 37. členom), bi vsekakor in še bolj upravičeno kot članica te komisije zaradi 
dvoma v njeno nepristranskost morala biti izločena Alenka Černe. 
To dejstvo je še pomembnejše ob podatku, da sta pod Izvedensko poročilo te komisije podpisana le dva 
člana komisije, in sicer Franc Šterman in Alenka Černe. Pod to poročilo namreč ni podpisan tretji član 
komisije Marjan Kastelic, ker je po lastnih besedah strokovnjak za zdravstveno problematiko psov in ne 
za vedenjske lastnosti. Torej izvedensko poročilo o dveh nevarnih bulmastifih temelji izključno na mnenju 
dveh članov komisije, in zato to ni enotno mnenje komisije, kot vedno znova minister dr. Pogačnik zavaja 
javnost.  
Poleg dejstva, da Izvedensko poročilo, na osnovi katerega je kmetijski minister dr. Milan Pogačnik izdal 
Odločbo o vrnitvi nevarnih psov, temelji le na mnenju dveh članov komisije, je objektivnost in neodvisnost 



te okrnjene komisije in njenega mnenja še bolj problematična in sporna zaradi dejstva, da bi tudi eden od 
teh dveh članov (torej polovica komisije, ki je dejansko odločala o vedenjskih lastnostih dveh 
bulmastifov!!!), ki sta podala mnenje, konkretno članica Alenka Černe, po vseh kriterijih MORALA biti 
izločena iz te komisije na podlagi določb Zakona o splošnem upravnem postopku in zaradi očitne 
pristranskosti.  
Kmetijski minister dr. Milan Pogačnik je javno večkrat zatrjeval, da je ministrstvo iz komisije izločilo vse 
člane, ki so že sodelovali v prejšnjih postopkih pri pripravi strokovnih mnenj za lastnico oz. lastnika 
nevarnih bulmastifov, kot na primer: kinologa Jožeta Vidica.  
Zaradi novih dejstev in okoliščin, ki kmetijskega ministra dr. Milana Pogačnika ponovno postavljajo na laž 
v njegovih izvajanjih, pozivamo ministra, da sam odstopi, predsednika vlade Boruta Pahorja pa, da 
upošteva nova dejstva o spornem in pristranskem vodenju postopka vrnitve dveh krvoločnih bulmastifov 
in ustrezno ukrepa.  

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 
SLS: RDEČE LUČKE NA VLADNEM SEMAFORJU ZA IZHODNO STRATEGIJO ŽE OPOZORILNO UTRIPAJO -  
EDINI VLADNI RAZPIS ZA EVROPSKA SREDSTVA IN REGIJSKE SPODBUDE V TEM MANDATU SEDAJ 
RAZVELJAVLJEN! 
 
Poslanca SLS Franc Pukšič in Franc Bogovič opozarjata, da so se vse aktivnosti v zvezi s petim razpisom 
za črpanje evropskih sredstev 
izkazale le kot manever za 
utišanje opozicije. 

PS SLS je do spomladi lani 
opozarjal, da se na področju 
črpanja evropskih sredstev za 
regionalni razvoj stvari 
zapletajo do te mere, da so 
ogrožena celo sredstva, ki si jih 
je Slovenija že izpogajala iz 
skladov EU. Kot je na sredini 
novinarski konferenci povedal 
poslanec SLS Franc Pukšič, 
Vlada RS do danes ni uspela 
izpeljati še niti enega razpisa za 
regionalne razvojne spodbude. 
»Vlada RS je razveljavila celo 
rok za oddajo vlog za razpis za 
sofinanciranje projektov v 
okviru regionalnih razvojnih 
programov, ki se je iztekel 26. 
februarja. Danes se še vedno izvajajo projekti izključno na tistih razpisih, ki jih je izvedel nekdanji minister 
za lokalno samoupravo in regionalno politiko dr. Ivan Žagar,« je še dejal Pukšič in opozoril, da na t. i. 
vladnem semaforju za izhod iz krize morajo rdeče lučke pri črpanju evropskih sredstev že opozorilno 
utripati. 
Zastoji pri razpisih bi lahko po besedah poslanca SLS Franca Bogoviča ogrozili izvedbe projektov, 
predvidenih za letošnje leto. Pojasnil je, da je bilo od predvidenih 600 milijonov za prve štiri razpise, ki jih 
je izpeljal še nekdanji minister dr. Ivan Žagar, razpisanih 300 milijonov evrov. Ti projekti se danes 
zaključujejo, na razpolago pa je še približno polovica tega denarja. Že odločitev, da se razpiše samo 200 
in ne 300 milijonov evrov, se poslancu SLS Francu Bogoviču zdi nerazumljiva. Opozarja pa tudi, da bodo 
zamude pri razpisih ogrozile izvedbe projektov. »Projekti, ki so razpisani za leto 2010, morajo namreč biti 
zaključeni do konca septembra, da bi lahko sredstva dobili nazaj,« še opozarja Bogovič. 
»Razočaran sem, da razpis ni bil opravljen že v drugi polovici lanskega leta, saj bi tako občine projekte 
lahko vključile v proračune in jih letos tudi že izvajale. Ker projektov Služba vlade za lokalno samoupravo 
in regionalno politiko (SVLR) ni potrdila, pa se lahko zgodi, da občine ne bodo imele sredstev za projekte, 
saj je njihovo financiranje dokaj visoko, in sicer od 60 do 85 odstotkov vrednosti projekta,« je kritičen 
poslanec SLS in župan Občine Krško Franc Bogovič. Sicer je Bogovič tudi opozoril, da poleg razpisa za 
razvoj regij še vedno ni niti razpisa za t. i. gospodarska središča, razpisa za Ministrstva za kulturo RS, prav 
tako pa se po njegovih besedah nič ne dogaja na področju razpisov za obnovljive vire. 



Prav zaradi tega sta poslanca SLS Franc Pukšič in Franc Bogovič izrazila bojazen, da je do razveljavitve 
zadnjega razpisa prišlo prav zaradi tega, ker nekatere občine, katerih župani so blizu trenutni koaliciji, 
dokumentacije še niso pripravile. Zdi pa se tudi, da je interes države, da se denar, ki je namenjen 
financiranju regionalnih projektov, ne izkoristi v popolnosti ter se ga bo na ta način mogoče dalo usmeriti 
drugam. To bi bila po besedah Pukšiča in Bogoviča katastrofa, saj so evropska sredstva namenjena prav 
razvoju najbolj zapostavljenih regij. »Vlada RS je končno po skoraj letu dni pripravila razpis, ga na hitro 
objavila v času, ko je opozicija želela na izredni seji razpravljati o nečrpanju evropskih sredstev, zdaj pa se 
je izkazalo, da z njim niti niso mislili resno in so ga objavili le zato, da so tisti trenutek poskusili utišati 
kritično opozicijo. Zdaj pa so ga po hitrem postopku razveljavili,« je ogorčen poslanec SLS Franc Pukšič. 
Pri ministru Henriku Gjerkešu so sicer že v ponedeljek protestirali tudi predstavniki Skupnosti občin 
Slovenije in mu očitali neprimeren postopek vladne službe za lokalno samoupravo in regionalno politiko v 
zvezi z razpisom za sofinanciranje projektov v okviru regionalnih razvojnih programov. Služba vlade za 
lokalno samoupravo in regionalno politiko je namreč v razpisni dokumentaciji sprva navedla, da morajo 
občine popolne vloge za projekte, ki se bodo začeli izvajati v letu 2010, oddati do predvidenih štirih rokov, 
in sicer 26. februarja, 26. marca, 30. aprila in 28. maja. V skladu z danimi roki so lokalne skupnosti na 
prvi rok že prijavile prve vloge, iz vladne službe pa so jih šele v petek, zadnji dan prvega roka, obvestili, da 
postopki priprave in potrjevanja izvedbenih načrtov, kot jih določa uredba o dodeljevanju regionalnih 
spodbud, v nobeni od razvojnih regij do 26. februarja še ne bodo zaključeni, zaradi česar vlog do prvega 
roka ni mogoče posredovati. 
 
SLS: ZA IZVEDBO LETOŠNJIH PROJEKTOV IZ PROGRAMA RAZVOJA REGIJ S POMOČJO EVROPSKIH 
SREDSTEV BO ZMANJKALO ČASA 
 
Poslanca SLS Franc Pukšič in Franc Bogovič sta prepričana, da pristojnim na SVLR očitno ni jasen 
življenjski cikel projekta iz razpisa programa razvoja regij, saj se obnašajo, kot da se zadeve lahko 
izpeljejo v nekaj mesecih. 

Poslanca SLS Franc Pukšič in Franc Bogovič sta izrazila ogorčenje zaradi 
sredinega odziva Službe Vlade RS za lokalno samoupravo in regionalno 
politiko, da gre v primeru vnovičnih zapletov pri t. i. petem javnem razpisu 
samo za enomesečni zamik v postopkih. »Mislim, da je že čas, da se v Službi 
Vlade RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj nehajo norčevati iz nas, 
saj vsak, ki je imel količkaj opravka s prijavami na tovrstne razpise, dobro ve, 
kako potekajo tovrstni postopki, in govoriti o samo mesečnem zamiku je 
naravnost smešno,« je oster Franc Pukšič.  
»Če govorimo izključno o razpisu za sredstva v letu 2010, kjer je rok za 
zaključevanje letošnjih projektov oz. za oddajo zahtevkov za povračilo sredstev 
iz proračuna 30. september 2010, ko morajo biti predloženi vsi računi za 
opravljena dela, zmanjkuje celo teoretičnih možnosti za normalno izčrpanje 

sredstev za leto 2010. Izvedbeni načrti bi morali v tej fazi biti že zdavnaj pregledani in potrjeni, trenutna 
situacija pa je pač posledica tega, da SVLR z razpisom zamuja že več kot pol leta,« je prepričan 
podpredsednik in poslanec SLS ter župan Krškega Franc Bogovič.  
Ob tem pa še opozarja, da je pred tem rokom treba imeti potrjen investicijski dokument, že umeščen 
projekt v proračun občine, urediti celotno pogodbeno dokumentacijo z izvajalcem in še mnogo drugih 
stvari, ki se ne uredijo čez noč. Nedavni zamik bo prav gotovo usoden za marsikateri za letos načrtovani 
projekt. 
 »Gre za neposredno onemogočanje izvedbe nekaterih projektov v letošnjem letu, ki jih imajo pripravljene 
predvsem podeželske občine, kajti birokratski mlini bodo zadevo zavlekli tako dolgo, da izvedba ne bo več 
mogoča. Vladne službe so tiste, ki podajajo mnenja in potrjujejo izvedbene načrte, tega pa do sedaj še kar 
niso storili, kar predvsem kaže na neodgovorno delo SVLR do tega trenutka. Sedaj imajo nadaljnjih 60 dni 
za izdajo sklepov o prispelih projektih, da niti ne omenjamo možnosti morebitnih pritožb, ki bodo verjetno 
sledile, in posledično še nadaljnje zavlačevanje postopkov,« meni Franc Pukšič. 
Vsi pa ob tem pozabljajo, da mora izvajalec, ki opravlja dela po pogodbi za naročnika, imeti tudi nekaj 
časa za fizično izvedbo projekta, vmes pa potekajo tudi kontrole s strani ministrstva. »Torej si Vlada RS za 
izdajo sklepov lahko vzame 60 dni, občine in izvajalec pa naj celotno zadevo izpeljejo v nekaj dneh?« 
nikakor ne more vladne logike razumeti poslanec SLS Pukšič, ki je prepričan, da »s strani vladnih služb 
preprosto ni interesa za sofinanciranje občinskih in regijskih projektov, ki so že pripravljeni, iz tega pa 
posledično sledi, da tudi ne bo povračil iz evropskih skladov, za vsem skupaj pa očitno stojijo politični 
interesi.« 
 
SLS: PREDSEDNIK VLADE RS BO DOBIL PODPORO SLS TUDI PRI BOLJ RADIKALNIH ODLOČITVAH V 
GOSPODARSKI POLITIKI, SAMO NAJ SE JIH ŽE LOTI SPREJEMATI 



 
Mogoče premier Borut Pahor govori o nekakšnem okrevanju, vendar številke govorijo drugače - slovensko 
gospodarstvo stagnira na enoletnem dnu. 

Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav se je v torek odzval na poročilo 
Statističnega urada RS o skoraj nični gospodarski rasti Slovenije. 
»Kot človeka, ki je dolga leta delal v gospodarski družbi, me skrbi 
predvsem podatek o slovenskih bruto investicijah, ki so še vedno 
slabih 28 odstotkov nižje kot leto poprej. Še tisto malo investicijske 
dejavnosti pa je financirano z zadolževanjem v tujini. To je povsem 
jasen znak, da na domačem trgu ni na voljo svežega denarja, 
podjetja pa so zaradi tega investicijsko skoraj popolnoma 
onemogočena. Medtem pa še vedno čakamo, da stopi v veljavo nova 
jamstvena shema,« je zaskrbljen predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav. 
»V SLS se sicer ne strinjamo v celoti s konceptom gospodarske 
politike, ki jo trenutno vodi Vlada RS, a smo podprli prav vsak 
predlog, ki bi lahko na kakršen koli način koristil gospodarstvu, tudi 
dvorezen ukrep o zvišanju minimalne plače. V Poslanski skupini SLS na področju gospodarske politike 
delujemo v zelo konstruktivnem duhu, saj se zavedamo, da napake na tem področju ne koristijo nobeni 
politični opciji, temveč neposredno škodujejo državljanom. Zato tudi vsa podpora izhodni strategiji, ki 
ponuja kar nekaj nujno potrebnih dolgoročnih rešitev v okviru strukturnih sprememb oz. pokojninske in 
zdravstvene reforme. Ob tem pa spodbujamo in predlagamo še dodatne kratkoročne ukrepe in rešitve, ki 
bi prinašali učinke v bližnji prihodnosti in pomagali podjetjem skozi krizo,« poudarja mag. Žerjav.  
Po podatkih Statističnega urada se je slovenski BDP v zadnjem lanskem četrtletju glede na tretje 
trimesečje okrepil le za 0,1 odstotka, kar je precej manj kot v predhodnih dveh trimesečjih. Na letni ravni 
se je tako BDP v zadnjem četrtletju zmanjšal za 5,5 odstotka, v celotnem lanskem letu pa je bil glede na 
2008 nižji celo za 7,8 odstotka. Gospodarstvo je tako v  zadnjem četrtletju stagniralo, kar je sicer 
podobno kot v preostanku Evrope, vendar je bolj zaskrbljujoče, da se je lani naš BDP znižal za skoraj 
dvakrat toliko kot v ostalih državah evro območja. Edina svetla točka je izvoz, za kar gre zasluga predvsem 
okrevanju gospodarstva v naših največjih trgovinskih partnericah. 
 »Vedno bolj kaže, da samo z jamstvi države iz naših bank ne bomo potegnili sredstev. Očitno bo v 
prihodnosti potrebna sanacija, saj trenutno ne opravljajo svoje prvenstvene naloge – izdajanje kreditov. 
Nujne so tudi olajšave za investicijsko dejavnost, ki predstavlja največji problem, še posebno v visoko 
tehnologijo in novejše proizvodne programe. Tudi največjih državnih investicijskih projektov država, glede 
na trenutno finančno situacijo, ne bo sposobna izpeljati sama (cestne razvojne osi, železnice, zdravstvena, 
šolska in energetska infrastruktura …), lahko pa jih izvede preko javno-zasebnih partnerstev in na ta način 
vseeno ohrani nivo višje gospodarske aktivnosti. Kriza je premočna, da bi se lahko v celoti branili tujega 
kapitala, prednostna naloga pa še vedno ostaja ustvarjanje novih delovnih mest,« je prepričan mag. 
Radovan Žerjav. 
Za uspešno okrevanje gospodarstva je temeljna osnova tudi ustrezno pravno okolje. Na kakšen način pa 
si posamezniki na vplivnih položajih razlagajo pravno državo, pa smo priča v minulih dneh in tednih. Prav 
takšen način razmišljanja je velika ovira za uspešnost in konkurenčnih gospodarskih družb, da o 
(ne)privlačnosti za tuje naložbe niti ne govorimo. Prav gotovo dokapitalizacija največjih slovenskih družb, 
ki se vedno bolj spreminjajo v vreče brez dna, ni rešitev, saj davkoplačevalci ne morejo prevzeti 
odgovornosti za njihovo poslovanje v preteklosti. Vprašljiva je tudi napoved vnovičnega zadolževanja 
države preko nove izdaje obveznic. V SLS se sprašujemo, ali se bodo sredstva znala pravilno usmeriti, 
predvsem pa, ali imamo načrt za odplačilo teh dolgov, kajti evropske obrestne mere zagotovo ne bodo 
ostale na sedanjih nivojih? 
»V SLS še vedno vztrajamo pri vsaj 10-odstotnem zmanjšanju javne porabe v prihodnjih letih, privarčevana 
sredstva pa nameniti gospodarskim spodbudam!« je še odločen predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. 
 
POSLANCA SLS FRANC PUKŠIČ IN JANEZ RIBIČ: KRIZA V GRADBENIŠTVU IN PLAČILNA NEDISCIPLINA 
TERJALI ŽE DRUGO ŽRTEV 
 



Poslanca SLS Franc Pukšič in Janez Ribič sta 
globoko pretresena ob novici, da si je vzel 
življenje lastnik gradbenega podjetja Varkos 
Selinšek, d. o. o. iz Maribora. Nekdaj uspešen 
podjetnik očitno ni zdržal psihičnega pritiska, 
ko je njegovo podjetje zapadlo v hude 
likvidnostne težave zaradi plačilne 
nediscipline njegovih naročnikov. 
»Ogorčen sem, ker so me seznanili, da je 
podjetje Varkos eden izmed podizvajalcev na 
projektu gradnje stadiona v ljubljanskih 
Stožicah, katerega naročnik je Mestna občina 
Ljubljana. Ne želim se spuščati v obtožbe, 
vendar smo neuradno izvedeli, da je bilo na 
ponedeljkovem sestanku v zvezi s projektom 
Stožice tudi podjetju Varkos sporočeno, da 
plačila za svoje delo ne bodo prejeli. Na 
splošno je vse bolj jasno, da pri omenjenem 
projektu ni vse v najlepšem redu, saj nikakor 
ne potihnejo govorice, da mala podjetja ne 
dobivajo nobenih plačil za svoje opravljene 
pogodbene obveznosti,« je poudaril poslanec 
SLS Franc Pukšič. 
Kakor sedaj kaže, gre v tej regiji že za drugo 
žrtev gradbene industrije, ki se zaradi 
zaostrenih pogojev dela obnaša vse bolj 
brezkompromisno in neusmiljeno. Najbolj pa 
zaradi tega trpijo mali ljudje, delavci, ki so 
povsem na dnu gradbene verige. 
»Ljudje ostajajo brez služb, nekateri pa za 
celodnevno delo brez prostih dni niti ne 
prejmejo plačila in to celo pri poslih za 
državnega naročnika. Kako se lahko zgodi, da 
se takšni pritiski dogajajo pri pogodbah, kjer 
je naročnik državna institucija? Prav na 
takšnih projektih, ko bi investicijska sredstva 
predvidoma morala biti zagotovljena, bi se 
morali vsi držati predpisanih plačilnih rokov in 
v to prisiliti tudi celotno verigo izvajalcev,« je 
prepričan Pukšič. 
»Vprašanje je, ali bo sploh kdo odgovarjal za 
izgubo še enega človeškega življenja, ki so ga 
vzeli veliki gradbeni lobiji in gospodarska 
kriza,« se ob tem sprašuje poslanec SLS Janez 
Ribič. 
Oba poslanca izražata bojazen, da se bodo 
takšni dogodki na nek način spremenili v 
določen trend ob vse hujših razmerah, v 
katerih se bodo znašli ljudje iz gradbene 
industrije.   

 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
 
SEJA OO SLS PIVKA    
 



 

V prijetnem družabnem vzdušju je v ponedeljek, 1. 
marca 2010, potekala seja OO SLS Pivka. Tokratnega 
sestanka so se poleg članov OO na povabilo predsednika 
OO SLS Pivka Milana Mozetiča udeležili tudi župan 
Občine Pivka Robert Smrdelj, predsednik Nove 
generacije Bor Zgonc, Andrej Sedmak kot gonilna sila za 
ustanovitev odbora Nove generacije na Pivki in ostali 
nosilci pomembnih funkcij SLS na lokalnem območju. 
Predsednik OO Milan Mozetič je na seji namenil največ 
besed uspešni pripravi volilnega občnega zbora. Po 
končanih razpravah so prisotni člani sprejeli sklep o 
razpisu volilnega občnega zbora za 19. marec 2010, do 
takrat pa OO izvede med svojimi člani predkandidacijski 
postopek.  
Da je članom OO SLS Pivka pomembna tudi skrb za ljudi 
v stiski, so dokazali s sprejetim sklepom o brezplačnem 
odstopu strankine pisarne v korist KARITAS. 

 
NA POBUDO MO SLS KOPER SESTANEK TETRAPLEGIKOV IN PREDSTAVNIKOV UE KOPER  

 
Podmladek SLS Nova generacija 
je skupaj z Mestnim odborom 
SLS Koper konec preteklega leta 
organiziral akcijo »Rezervirano za 
rumeno«. Z akcijo so pred 
trgovskim centrom OBI v Kopru 
opozarjali na nepravilno 
parkiranje voznikov na parkirna 
mesta rezervirana za invalide. 
Akcija kot pomoč invalidom pa se 
nadaljuje in tako je pred kratkim 
na predlog predsednice MO SLS 
Koper in podpredsednice SLS 
Olge Franca prišlo do sestanka 
na UE Koper. Na sestanku so 
poleg načelnice Lilijane Kozlovič 
Korenika, sodelovali tudi Bojan 
Žiberna, vodja oddelka za okolje 

in prostor, Rebeka Krmac, vodja oddelka za upravne notranje zadeve in Katjuša Peterlin z referata za javni 
red in promet ter predstavnik Nove generacije Koper Iztok Pukšič, predsednik Društva tetraplegikov Istre 
in Krasa Benjamin Žnidaršič in član društva Vojko Gašperut.   
Za invalide najbolj pereči problemi nastajajo, ker se ne upošteva Pravilnik o zahtevah za zagotavljanje 
neoviranega dostopa, vstopa in uporabe objektov v javni rabi ter večstanovanjskih stavb iz leta 2003 tako 
pri samih gradnjah oz. že v postopkih načrtovanja.  Invalidi tudi ugotavljajo, da je nadzora nad izdanimi in 
dejansko veljavnimi dovolilnicami – parkirnimi kartami za invalide zelo malo. Rok za zamenjavo je za 
slednje potekel že maja lani. Nove dovolilnice imajo poleg podatkov tudi sliko invalidne osebe. UE Koper 
ima izdanih 528 parkirnih kart. Parkirnih mest ni dovolj, problem so tudi na novo zgrajeni trgovski centri. 
Nadalje pa ravnodušni vozniki brez sramu parkirajo na rezervirana parkirna mesta, nihče pa ne ukrepa. 
Danes je do invalidske parkirne karte upravičen posameznik že pri stopnji 60 % invalidnosti, včasih pa je 
bila ta stopnja 80 %, zato tudi primanjkuje parkirnih mest, vse to pa je pri gradnjah treba upoštevati. 
Dogaja se, da tudi svojci invalida, ko se vozijo sami in ne prevažajo invalida, parkirajo neupravičeno na 
invalidsko parkirno mesto.  
Načelnica UE Koper Lilijana Kozlovič Korenika je poudarila, da imajo invalidske organizacije lahko velik 
vpliv na zakonodajo, še posebej v pripravah občinskih prostorskih načrtov. Obljubila je, da bodo preverili 
zakonodajo in možnost, da bi lahko bili zaradi velikega interesa tudi stranka v postopku, saj javni interes 
zagotavlja tudi tujo pravico, ki se izraža s seznanjanjem z gradnjo javnih objektov. Benjamin Žnidaršič je 
ob tem navedel primer tvornega sodelovanja z lokalno oblastjo, in sicer je ljubljanska občina oblikovala 
komisijo, v kateri sodelujejo različni tipi invalidov, in v katero je vključen tudi njihov arhitekt.    
Ob koncu sestanka je podpredsednica SLS Olga Franca strnila zaključke: »Invalidi so sestavni del nas, zato 
moramo takoj aktivno pristopiti k razreševanju njihovih problemov in pozvati varnostni sosvet pri MOK in 
druge nadzorne institucije, da bodo redneje nadzirali uporabo parkirnih kart in parkirnih mest, rezerviranih 



na invalide. Tudi UE Koper se je zavezala, da bo Društvo tetraplegikov in druga društva invalidov obveščala 
o pomembnih gradnjah že v začetni fazi priprave dokumentacije na ustrezen način ter jih vključila v 
presojo ustreznosti gradbenih rešitev. Organizirala bo tudi srečanja nekajkrat v letu s predstavniki 
invalidskih organizacij, v SLS pa se obvezujemo, da bomo organizirali sestanek s Klubom županov SLS z 
namenom dogovora o načinu sodelovanju v postopkih priprave občinskih prostorskih načrtov.« 
Sicer pa so sodelujoči uspešen sestanek zaključili z mislijo: »Če bi se vsak človek vsaj enkrat v življenju za 
en dan usedel v invalidski voziček, bi spoznal tisoče ovir okrog sebe, doma in v širšem okolju. Nedvomno 
bi spremenil  svoj odnos do invalidov.«  
 
PRIJETEN DOGODEK V OO SLS VELIKE LAŠČE 
 

V začetku marca 
je življenjski 
jubilej, svojo 70-
letnico, praznoval 
Milan Tekavec, 
prvi župan 
novoustanovljene 
občine Velike 
Lašče (1994-
1998) in 
ustanovitelj ter 
prvi predsednik 
podružnice 
Slovenske 
kmečke zveze 
Velike Lašče, 
predhodnice 
današnjega 
Občinskega 
odbora SLS 
Velike Lašče. Ob 
tej priložnosti so 
se člani OO 
tokrat zbrali kar 
na njegovem 
domu na 
Velikem 
Osolniku. 
Podžupanja 
Tatjana Devjak in 
predsednik 
Občinskega 
odbora SLS 
Velike Lašče 
Franc Debeljak 
sta se mu v 
priložnostnem 
nagovoru 
zahvalila za 
dosedanje delo v 
občini in stranki 
ter mu tudi v 
prihodnje 
zaželela obilo 
zdravja in 
zadovoljstva. 
Prijetno druženje 
ob obujanju 
spominov in 
načrtovanju 



novih aktivnosti 
se je raztegnilo 
pozno v noč. 

 
VOLILNI OBČNI ZBOR OO SLS DOLENJSKE TOPLICE 
 
V soboto, 20. februarja 2010, so 
imeli člani in članice OO SLS 
Dolenjske Toplice volilni občni 
zbor na Dolenjih Sušicah, v 
gostišču Kolesar. Obravnavali so 
poročilo za leto 2009, izvedli pa 
so tudi volitve v OO SLS Dolenjske 
Toplice. Za predsednika so izvolili 
Jožeta Zupančiča, podpredsednik 
je postal Aleš Pršina, 
blagajničarka pa Maja Gril. 
Pogovarjali smo se tudi o 
pripravah na lokalne volitve.  
Kot gostje so se članicam in 
članom OO SLS Dolenjske Toplice 
na tem občnem zboru pridružili 
Franc Bogovič, poslanec in 
podpredsednik SLS ter župan 
Občine Krško, Matjaž  Košak, član 
Izvršilnega odbora SLS in 
predsednik OO SLS Semič Janez 
Movern. Franc Bogovič in Matjaž 
Košak sta ob tej priložnosti tudi 
podala informacije o aktualnih 
dogodkih v stranki in državnem 
zboru. 
 

 

 
USTNA POSLANSKA VPRAŠANJA NA 14. REDNI SEJI 
DRŽAVNEGA ZBORA RS 
 

 

Na tokratni redni seji Državnega zbora RS 
so poslanci SLS zastavili 4 ustna poslanska 
vprašanja, ki si jih lahko preberete na 
naslednjih povezavah:  

 Ustno poslansko vprašanje 
predsednika SLS mag. 
Radovana Žerjava 
predsedniku Vlade RS 
Borutu Pahorju 

 Ustno poslansko vprašanje 
poslanca SLS Janeza 
Ribiča ministru za promet 
dr. Patricku Vlačiču 

 Ustno poslansko vprašanje 
poslanca SLS Gvida Kresa 
ministru za okolje in 
prostor dr. Roku Žarniću 

 Ustno poslansko vprašanje 
poslanca SLS Franca 
Bogoviča ministru za 
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kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano dr. Milanu 
Pogačniku 

 
MNENJA POSLANCEV SLS NA 14. REDNI SEJI 
DRŽAVNEGA ZBORA RS 
 
Mnenja SLS k točkam 14. redne seje Državnega zbora RS si preberite na naslednjih povezavah: 

 Mnenje PS SLS glede predloga Družinskega zakonika 

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o ekonomskih 
conah 

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o ravnanju z 
gensko spremenjenimi organizmi  

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o varnosti v 
železniškem prometu 

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o prejemkih poslovodnih oseb v gospodarskih družbah v 
lasti Republike Slovenije in samoupravnih lokalnih skupnosti 

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o storitvah na notranjem trgu 

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Energetskega zakona  

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o ekonomskih 
conah  

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o preprečevanju 
pranja denarja in financiranja terorizma  

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o trošarinah 

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o javnem 
naročanju na vodnem, energetskem, transportnem področju in področju poštnih storitev 

 Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o davčnem 
postopku 

 Mnenje PS SLS glede predloga Deklaracije o usmeritvah za delovanje Republike Slovenije v 
institucijah Evropske unije v obdobju januar 2010 – junij 2011  

 

PISNA POSLANSKA VPRAŠANJA POSLANCEV SLS 
 
Tudi v tem tednu objavljamo povezave do odgovorov od ministrov, na katere so v preteklih mesecih 
poslanci SLS naslovili pisna poslanska vprašanja: 

 Pisno poslansko vprašanje poslanca SLS mag. Radovana Žerjava ministru za delo, 
družino in socialne zadeve dr. Ivanu Svetliku 

 Pisno poslansko vprašanje poslanca SLS mag. Radovana Žerjava ministru za zdravje 
Borutu Miklavčiču 

 Pisno poslansko vprašanje poslanca SLS Janeza Ribiča ministru za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano dr. Milanu Pogačniku 
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SLS – IZ MEDIJEV 
 
Tokrat vas opozarjamo na citiranje izjav predsednika SLS mag. Radovana Žerjava na spletni strani 
24ur.com:  

Žerjav Pahorju: Zbežati želite pred odgovornostjo! 
 
V branje pa vam priporočamo tudi naslednje članke v zvezi z zadevo Baričevič: 

Kako so ustanavljali komisijo za bulmastife 
Agresivni Atlas je dobil vzrejno dovoljenje; kinologinja Alenka Černe mu ga je podelila kar v 

zavetišču 
 
In še pogovor z dr. Tinetom Hribarjem, objavljen v Delovi Sobotni prilogi: 

»Omreženi« sta tako levica kot desnica 
 

SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
VILMA BUKOVEC 
 

Ob 8. marcu, mednarodnem dnevu žena, predstavljamo damo, 
slovensko operno divo Vilmo Bukovec, ki je 27. februarja 
praznovala častitljivih 90 let. Vilma Bukovec je bila vodilna 
sopranistka ljubljanskega opernega ansambla vrsto let tako 
imenovane zlate dobe ljubljanske Opere. Leta 1957 je prejela 
Prešernovo nagrado za kreacijo vloge Manon v istoimenski 
Massenetovi operi, leta 1982 Prešernovo nagrado za življenjsko 
delo in leta 2000 Srebrni častni znak svobode Republike Slovenije. 
Gospe Vilmi Bukovec ob visokem življenjskem jubileju čestitamo 
tudi v tajništvu SLS! 
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